

Title (en)

Support for modelling a shoe for orthopaedic purposes.

Title (de)

Unterlage zur Bildung eines orthopädischen Schuhs.

Title (fr)

Pièce de base pour le modelage d'une chaussure orthopédique.

Publication

EP 0386770 A1 19900912 (DE)

Application

EP 90104461 A 19900308

Priority

DE 3907694 A 19890309

Abstract (en)

The invention relates to a support for modelling a shoe (1) for orthopaedic purposes, this support having the form of a part (3) which can be fastened to the front and/or rear and/or a lateral region of the underside of the outsole (2) of the shoe (1). The support (3) preferably has the form of a plate of uniform thickness or of a plate which is wedge-shaped in the longitudinal direction of the sole (2) and can be fastened to the front region of the sole (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Unterlage zur Bildung eines orthopädischen Schuhs (1), wobei diese Unterlage die Form eines am vorderen und/oder hinteren und/oder einem seitlichen Bereich der Unterseite der Laufsohle (2) des Schuhs (1) befestigbaren Teiles (3) aufweist. Vorzugsweise weist die Unterlage (3) die Form einer Scheibe mit einer gleichmäßigen Dicke oder einer in der Längsrichtung der Sohle (2) keilförmigen Scheibe auf, die am vorderen Bereich der Sohle (2) befestigbar ist.

IPC 1-7

A43B 7/00

IPC 8 full level

A43B 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2514235 A1 19830415 - BAROUK LOUIS [FR]
- [A] CH 575219 A5 19760514 - FRAU JUAN SA
- [A] DE 3201488 A1 19830728 - BIRKE JOSEF

Cited by

US5692318A; US5592757A; US5586398A; GB2420688A; GB2420688B; WO9519717A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH ES FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0386770 A1 19900912; DE 3907694 A1 19900920; DE 3907694 C2 19930107

DOCDB simple family (application)

EP 90104461 A 19900308; DE 3907694 A 19890309